
   Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE CENTRE EL DIA 26 DE FEBRER DE 2020

Núm. i classe de sessió: 2/2020 (ordinària)

Dia i hora: 26/2/2020 A LES 19:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

   Fernando Navarro Cueva

VOCALES

Regidors designats

Susana Fabregat Carrasquer Grup polític municipal PP

Veïns designats

Cielo Leiros Otero Grup polític municipal Ciutadans

Luis Andrés Cisneros Grup polític municipal VOX

Veïns designats per l’Alcaldia

Jaime García Vivas

Representants d’associacions de veïns

Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució

Raúl Arambul Ramos AV Trinitat Centre

SECRETÀRIA

Marta Mulet Vilar

Ordre del dia
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1r - Aprovació de l’acta de la sessió anterior, celebrada en data 29 de gener de 2020.

2n - Proposta d’instal·lació de radars informatius a la zona centre.

3r - Informació sobre la reunió celebrada sobre la proposta de millora de la neteja viària a
la zona centre.

4t - Despatx extraordinari

5é - Precs i preguntes

A la sala de reunions de la segona planta de la casa consistorial, quan són les 19
hores del dia 29 de gener de 2020, sota la presidència de Fernando Navarro Cueva, es
reuneixen els senyors i les senyores abans esmentats a fi de celebrar una sessió ordinària
de  la  Junta  Municipal  de  Districte  Centre,  amb  la  meua  assistència  com  a  secretària
delegada de la Junta per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència, la presidència inicia la sessió passant a tractar
els punts inclosos en l’ordre del dia.

1r - Aprovació de l’acta de la sessió anterior, celebrada en data 29 de gener de
2020

Com que no es presenten objeccions, l’acta resulta aprovada per unanimitat.

2n -  Proposta d’instal·lació de radars informatius a la zona centre

El  Sr.  Navarro  comunica  que  Jorge  Ribes,  regidor  responsable  de  l’àrea  de
Mobilitat, ha assenyalat que està prevista la instal·lació de radars informatius a la ciutat, i
indica que encara no resulta possible comunicar dates. Apunta que la instal·lació dels radars
s’iniciarà a les rondes, atenent al fet que en aquestes vies hi ha una major perillositat i un
desfasament  de velocitat.  El  Sr.  Ribes ha manifestat  el  seu interés en la  col·locació de
radars informatius a la zona centre de la ciutat, per la qual cosa sol·licita que s'indiquen els
punts concrets en què s'estima convenient la instal·lació, perquè el personal de mobilitat
estudie la ubicació idònia, i remarca que no és un projecte l'execució del qual es preveja a
curt o mitjà termini.

S’acorda realitzar les propostes concretes d’ubicació dels radars informatius en la
pròxima sessió.

3r - Informació sobre la reunió celebrada sobre la proposta de millora de la
neteja viària a la zona centre
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El Sr. Navarro dona compte del que s’ha tractat en la reunió mantinguda el dia 25
de febrer amb Francesc Mezquita,  regidor de Participació Ciutadana, i  amb els tècnics
municipals Cristóbal Badenes, Héctor Moreno i Víctor Escoín.

En la citada reunió es va acordar la senyalització d’espais amb especials problemes
de neteja viària a la zona centre de la ciutat. S’entrega als presents un plànol del Districte
Centre.

El Sr. Andrés assenyala com d’incívic resulta enganxar cartells de forma massiva en
les parets de la ciutat. Planteja la necessitat de treballar sobre aquest assumpte.

El Sr. Arambul apunta que al Districte Centre hi ha una saturació de persones com a
conseqüència de la concentració d’activitats comercials i hostaleres que provoca que la
brutícia als carrers siga major que en altres punts de la ciutat. Indica que potser no hi ha
incompliment del contracte de neteja viària i que és possible que resulte necessari actuar
en altres aspectes, com la concessió de llicències. Posa l'exemple del carrer Navarra, on
existeix un trànsit important de persones, però no una aglutinació d'activitats exagerada.

La Sra. Roig insisteix en la conveniència de substituir  els contenidors d’algunes
zones per altres de més grandària, per exemple a la Porta del Sol o a la plaça Santa Clara.

El Sr. Andrés afig que els bars probablement generen més brutícia als carrers que
els restaurants, sobretot a les terrasses, i  fa referència al problema que provoquen les
puntes de cigarret.  També apunta la necessitat d'insistir  que el  fem es deposite en els
contenidors  durant  l'horari  assenyalat  a  aquest  efecte.  El  Sr.  Navarro  recorda  que  és
obligació dels bars agranar les seues terrasses diàriament.

Els  espais  sobre  els  quals  es  proposa  una  especial  actuació  de  control  del
compliment de les estipulacions del contracte de neteja viària són les següents.

Per part de l’AV Trinitat Centre: carrers Navarra, Donat, Aparici Guijarro i Enginyer
Ballester.

Per  part  de  l’AV  Zona  Centre:  carrers  Cavallers,  Ensenyança,  Bisbe  Climent,
Caçadors, antiga jueria i plaça Hernán Cortés.

Per part de l’AV Raval de la Trinitat: carrers Navarra, Trinitat, Porta del Sol, Pelayo
del Castillo, Ximénez, Vera i places Santa Clara i País Valencià.

Per part  del grup municipal Ciutadans:  carrers Asensi,  Comte Noroña,  Lavernia,
Cisterna, Catalá, Menéndez Pelayo, Treball, Poeta Verdaguer, Sant Cristòfol i Jover (des
de Herrero fins a Picó).

S’acorda sol·licitar les condicions de contracte municipal de neteja viària sobre les
zones que s’han assenyalat.

4t - Despatx extraordinari
No es plantegen assumptes.
5é - Precs i preguntes
La Sra. Salvador planteja la necessitat de tancar el xicotet jardí situat a la plaça de

les Aules. Insisteix, a més, a facilitar l’accés de vianants al pàrquing d’aquesta plaça durant
les festes de la Magdalena. Sol·licita així mateix la poda dels tarongers del carrer Cavallers
perquè apunta que són massa alts i que la copa és massa ampla. Sol·licita de nou que es
prenguen  mesures  per  a  reduir  la  velocitat  dels  vehicles  que  transiten  pel  carrer
Governador.

El  Sr.  Arambul  sol·licita  que en la  pròxima sessió de la  Junta assistisca alguna
persona que puga donar  informació  sobre  el  projecte  per  al  control  de  la  població  de
coloms mitjançant una alimentació especial. En aquest punt, el Sr. Navarro l'informa que,
una vegada redactat el plec per a la contractació del subministrament del pinso indicat, el
Col·legi Oficial de Veterinaris va realitzar una al·legació en què advertia que aquest aliment
podria resultar perjudicial  per a altres espècies animals.  No obstant  això, se sol·licitarà
l'expedient de contractació per a presentar-lo en una pròxima sessió.
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 El Sr. Arambul sol·licita un extracte del plec de condicions per al manteniment del
jardí vertical de la plaça Major.

La Sra. Roig es refereix als problemes que planteja l’actuació d’un particular que
alimenta els coloms al carrer Sant Francesc, número 25. Es traslladarà aquesta queixa a la
Policia Local. En un altre ordre de coses, la Sra. Roig sol·licita l'obertura al trànsit de la
zona del  carrer  Navarra que s'havia  habilitat  per  a vianants,  i  indica  que remetrà a la
Secretaria una còpia de l'acta de la reunió que està previst celebrar a aquest efecte el dia 7
de març. Planteja, a més, que resulta excessiva la concessió de llicències de barres durant
les festes de la Magdalena. Finalment, sol·licita que es done resposta als escrits presentats
per l'associació que representa a través del Registre General Municipal.

La Sra. Fabregat informa que per part del Partit Popular es presentaran les mocions
següents en les comissions de l’Ajuntament:

- Reivindicació de l’accessibilitat al xicotet comerç a la zona centre.
- Control del compliment dels pressupostos participatius.
El  Sr.  García  sol·licita  la  revisió  de  l’asfaltat  de  la  Ronda  Millars,  plaça

Independència i plaça Pare Jofre.
I quan són les 20 hores de la data indicada en l’encapçalament, com que no hi ha

més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària,
done fe i, perquè conste, alce aquesta acta.
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